
Forslag til årsmøte 

Styret forslår at foreningen opptar et lån på 250000,- kroner med sikkerhet i hytta på Målsnes. 

 

Begrunnelse 

2022 ble et år som ga oss noen utfordringer økonomisk da momsrefusjonen ikke ble som forventet 

og vi fikk større utlegg på arbeid på hytta enn budsjettert. Samtidig venter vi på spillemidler for 

lageret. Disse vet vi ikke når blir utbetalt men beløpet er ca 430000. Lånes tas opp med forutsetning 

om innløsning når spillemidler utbetales. 

Lånes tas opp for å sikre at vi har midler til å fortsette driften slik vi har gjort de senere årene. 

Herunder ligger innkjøp av nødvendig materiell og forbruksartikler for drift av foreningens faste 

aktiviteter. 


